
Zápisnica č. 6/2011 

z mimoriadneho rokovania vedenia STU dňa 7. 3. 2011 v Bratislave 
 

Prítomní: Ján Kaluţný, Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Maroš Finka, 

Robert Redhammer, Milan Ţalman, Helena Ţideková, Pavel Timár 

 

Neprítomní:   
 

 

Program: 

 

1. Stav čerpania súčastí STU z Fondu reprodukcie STU (na základe podkladov dekanov 

fakúlt STU) (prof. Janíček) 

2. Návrhy edičných plánov na rok 2011 (prof. Petráš) 

3. Správa o BOZP za rok 2010 a koncepčný rozvoj na rok 2011 (pror. Finka) 

4. Rozličné 

 

Písomne predložené materiály distribuované elektronickou cestou: 

1) Stav čerpania súčastí STU z Fondu reprodukcie STU (na základe podkladov dekanov 

fakúlt STU) (prof. Janíček) 

2) Návrhy edičných plánov na rok 2011 (prof. Petráš) 

3) Správa o BOZP za rok 2010 a koncepčný rozvoj na rok 2011 (pror. Finka) 

4) Divadelné predstavenie ku Dňu učiteľov (prof. Petráš) 

5) Návrh cenníka prenájmu kurtov v tenisovom areáli CAŠ STU pre letnú sezónu 18.4. – 

9.10.2011 (prof. Janíček) 

 

Kontrola plnenia úloh a uznesení 
 

Splnené úlohy:  U-1/4/2011, U-1/5/2011 

 

Nesplnené úlohy:  1/4/2011 – plnenie úlohy predĺţené do 21.3.2011 

 

 

Doc. Redhammer v súvislosti s plnením uznesenia U-1/5/2011 informoval o prvých 

kontaktoch so stavebným dozorom, s vedením FIIT STU ako aj firmy ZIPP a podal 

predbeţnú informáciu o doteraz zistenom skutkovom stave na stavbe. Je nutné urobiť 

podrobnú analýzu skutkového stavu a na jej základe bude rozhodnuté o ďalšom pokračovaní 

tejto stavby. 

 

 

K bodu 1 Stav čerpania súčastí STU z Fondu reprodukcie STU  

(na základe podkladov dekanov fakúlt STU) (prof. Janíček) 
  

Prof. Janíček: Predloţil informatívny písomný materiál, ktorý je vlastne sumárom 

podkladov získaných od dekanov jednotlivých fakúlt STU (nereagovala iba 

SjF STU) na základe uznesenia KR STU. Faktúry za práce vykonané ešte 

v decembri 2010 uţ prišli a je potrebné ich uhradiť. Je ochotný pripraviť 

zoznam aktivít z fondu reprodukcie, ktoré sú uţ v realizácii tak ďaleko, ţe 

ich uţ nemoţno zastaviť. 



 2 

Kvestorka STU 

Žideková: 

Uviedla, ţe treba pozastaviť všetky aktivity z Fondu reprodukcie STU, ktoré 

sa ešte pozastaviť dajú a časovo ich posunúť – treba v tomto smere urobiť 

podrobný finančný plán. 

Doc. 

Redhammer: 

Je potrebné preveriť aj všetky beţiace projekty, aby nevznikli problémy 

z časového hľadiska s plnením aktivít a tým aj neoprávnené výdavky. 

 

Stanovisko V-STU č. 1/6/2011 

Vedenie STU berie na vedomie informácie o stave čerpania financií pridelených súčastiam 

STU z Fondu reprodukcie STU. 

 

Uznesenie V-STU č. 1/6/2011 

Vedenie STU rozhodlo uhradiť doručené faktúry za novú budovu FIIT STU sčasti 

z prostriedkov FIIT STU, ktoré dostala pridelené z Fondu reprodukcie a doteraz ich nečerpala 

a sčasti z FonduR STU. 

 

Uznesenie V-STU č. 2/6/2011 

Vedenie STU rozhodlo pozastaviť verejné obstarávania všetkých aktivít, ktoré plánujú 

vyuţívať financie pridelené súčastiam STU z Fondu reprodukcie STU. 

 

Úloha V-STU č. 1/6/2011 

Vedenie STU ukladá prof. Janíčkovi pripraviť informáciu o všetkých zazmluvnených resp. 

obstaraných aktivitách súčastí STU, ktoré majú byť financované z prostriedkov pridelených 

z Fondu reprodukcie STU. 

Z: prof. Janíček 

T: 21. 3. 2011 

 

 

K bodu 2 Návrhy edičných plánov na rok 2011 (prof. Petráš) 
  

Prof. Petráš: Predloţil písomný materiál, ktorý je plánom vydávania literatúry na STU. 

Materiál obsahuje aj zhodnotenie plnenia edičných plánov z uplynulých 

dvoch rokov. Konštatoval veľkú nedisciplinovanosť v plnení EP. Napr. 

v roku 2009 bolo v pláne 230 titulov, vyšlo z toho 33. V roku 2010 bolo 

v pláne 249 titulov a skutočnosť bola 22. Niektoré vedenia fakúlt ešte 

nestihli schváliť edičný plán príslušnej fakulty na rok 2011. 

 

Stanovisko V-STU č. 2/6/2011 

Vedenie STU berie na vedomie Edičný plán STU na rok 2011 a stane sa záväzným po 

schválení EP všetkými vedeckými radami fakúlt STU. 

 

 

K bodu 3 Správa o BOZP za rok 2010 a koncepčný rozvoj na rok 2011 

(pror. Finka) 
  

Prof. Petráš: Konštatoval, ţe situácia v oblasti ochrany zdravia pri práci sa oproti 

minulému roku zlepšila. Klesol počet pracovných úrazov a tie, ktoré boli, 

nemali trvalé následky. Správa obsahuje aj odporúčania potrebné realizovať 

v roku 2011 na jednotlivých súčastiach STU. Ďalej treba vyriešiť 

organizačné začlenenie útvaru BOZP – navrhuje pod gesciu prodekana na 
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fakulte resp. prorektora na R STU. 

 

Stanovisko V-STU č. 2/6/2011 

Vedenie STU berie na vedomie materiál „Správa o BOZP za rok 2010 a koncepčný rozvoj na 

rok 2011“. 

 

 

K bodu 2  Rozličné 
 

1) Pror. Kalužný: 

Predloţil návrh na usporiadanie športových majstrovstiev študentov a zamestnancov 

STU v mesiaci apríl 2011. Materiál obsahuje aj finančný rozpočet, potrebný na 

realizáciu jednotlivých súťaţí ako aj ocenenie víťazov. 

 

Uznesenie V-STU č. 3/6/2011 

Vedenie STU súhlasí s usporiadaním športových majstrovstiev študentov a zamestnancov 

STU v mesiaci apríl 2011 a na tento účel schvaľuje sumu 4 015,- €. 

 

2) Pror. Kalužný: 

Informoval o projektoch ŠF EÚ – výzva z oblasti OP vzdelávanie. MTF STU v Trnave 

pripravuje na túto výzvu 5 projektov, ale súťaţí mimo Bratislavského kraja. Všetky 

súčasti STU v Bratislave okrem FCHPT STU podali 1 spoločný projekt na túto výzvu. 

STU prispeje spolufinancovaním 5% pre 1 spoločný projekt a sumou 500 € pre MTF 

STU v Trnave. 

Doc. Redhammer uviedol,  ţe MTF nemôţe rátať s plnou podporou na 

spolufinancovanie u všetkých 5 projektov, ktoré podávajú v centrálnych zdrojov STU. 

 

3) Predseda AS STU Žalman: 

Podal informáciu o stave menovania nového rektora STU. Zatiaľ nie je záruka, ţe sa to 

uskutoční do konca marca 2011. Výročná správa STU za rok 2010 je z rokovania AS 

STU dňa 7.3.2011 stiahnutá. 

 

4) Prof. Petráš: 

Predloţil písomný materiál o spôsobe oslavy Dňa učiteľov. Je zabezpečené divadelné 

predstavenie v pondelok, 28. marca 2011, 19.00 hod., v historickej budove SND. 

V rámci tejto akcie bude slávnostný príhovor rektora STU a predstavenie emeritných 

profesorov STU. 

 

5) Prof. Janíček: 

Uviedol, ţe prebieha nové VO na letenky ako aj na výpočtovú techniku. Pripomenul, ţe 

je potrebné vyhlásiť verejné obstarávanie na kancelársky papier. 

 

Uznesenie V-STU č. 4/6/2011 

Vedenie STU súhlasí s vyhlásením VO na kancelársky papier. 

 

6) Prof. Janíček: 

Predloţil na rokovanie Návrh cenníka prenájmu kurtov v tenisovom areáli CAŠ STU pre 

letnú sezónu 18.4. – 9.10.2011, ktorý bol prerokovaný v CAŠ STU. 
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Uznesenie V-STU č. 5/6/2011 

Vedenie STU schvaľuje nový cenník prenájmu kurtov v tenisovom areáli CAŠ STU pre letnú 

sezónu 18.4. – 9.10.2011 bez pripomienok. 

 

7) Pror. Finka: 

Je potrebné urobiť presnejší právny výklad v súvislosti s platnosťou zákona o predĺţení 

doby odchodu do dôchodku na 70 rokov pre docentov a profesorov. Poţiadal pror. 

Kaluţného, aby dal urobiť právny výklad nášmu právnemu oddeleniu. 

 

8) Prof. Petráš: 

Informoval o ţiadosti, ktorú dostal zo SjF STU ohľadom zapoţičania finančných 

prostriedkov 5000 €. Jedná sa o spoluprácu SjF STU a Univerzity v Budapešti (projekt 

Atlantis) v rámci ktorej majú dvaja študenti SjF vycestovať do USA. Financie majú prísť 

z Univerzity v Budapešti, zatiaľ však nedošli. 

 

Uznesenie V-STU č. 6/6/2011 

Vedenie STU zamietlo ţiadosť STU o finančnú pôţičku. 

 

 

 

 

 

Zapísal: doc. Ing. Pavel TIMÁR, PhD. – vedúci úradu rektora STU 

 

 

 

prof. RNDr. Ján KALUŢNÝ, PhD., zástupca štatutára STU 


